
       Gislaved Västbo Brukshundklubb

Protokoll styrelsemöte 2025-01-13
Närvarande: Ordförande Solveig Karlsson,Vice ordförande Reine Lidén, Kassör
Karin Lindh , Sekreterare Carin Grönkvist,   Suppleant Jerker Andersson, 
Ledamot Christina Josefsson – Normén
Anmält förhinder: Suppleant Elisabeth Andersson

§ 01.  Mötets öppnande.  
Ordförande Solveig Karlsson hälsade alla välkomna.

§ 02. Godkännande av dagordning.
Dagordningen godkändes.

§ 03. Val av två justeringsmän.
Att justera dagens protokoll valdes Christina Josefsson – Normén och Karin 
Lindh.
  
§ 04. Föregående protokoll. 
Föregående protokoll lästes upp, är justerat och lades till handlingarna.

§ 05.  Sektorer 
- Tävling
Klubbens tävlingar 2025
12/4 Lägre och högre spår.
17/5 Elit spår.
25/4 Lydnadstävling, startklass och klass 1. Kvällstävling.
4/10 Appellklass spår.

Christina Josefsson – Normén ska skicka uppgifter och länkar till 
Brittmarie Mårtensson så hon kan lägga upp på hemsidan snarast.

- Utbildning
Solveig har en valpkurs som är några gånger kvar på.
Solveig har valpträffar som startade 15/12 24, nästa valpträff blir den 26/1-25

Utbildningssektorn Solveig K. Och Carin G.)  har haft möte med klubbens 
instruktörer och medhjälpare.



Vårens kurser blir följande:

Valpkurs  - Alexeh Sohlén
Allmänlydnad - Tanja Parkkari
Specialsök – Pia Adolfsson
Ev. spårkurs( helgkurs)  vid intresse – Carin Grönkvist
 Medhjälpare på kurserna – Nanna Olsson

Kurserna ska läggas upp så fort som möjligt på Studiefrämjandet.

- Kök
Inget nytt att rapportera.

§ 06. Ekonomi
Kassör Karin Lindh redovisade vår ekonomi. 

Karins skrivare ( som används för hennes ekonomiutskrifter) har gått sönder.
Styrelsen beviljade inköp av ny skrivare. 

Inga klubbar har fått någon utbetalning för 2024 års tävlingar från SBK.
Karin L. har fått meddelande från SBK att inte betala stambokföringsavgifter om vi 
får räkning på detta. 

§ 07.  Övriga frågor

- Distriktet ha vill ha namn på de uppdrag som klubbarna har i Membersite för att 
förbättra kommunikationen mellan distrikt och lokalklubbar. Detta gör vi när den nya 
styrelsen är på plats efter årsmötet.

- Verksamhetsstatistik har skickats till SBK idag.

- Klubbens Facebook sida kommer få en ny administratör, Nanna Olsson. 

Nästa möte är årsmötet  22/2-25  kl.18.00 på Carlsson Matsalar.

Ordförande tackade för visat intresse och avslutar mötet. 



Vid protokollet Ordförande

Sekreterare Carin Grönkvist                                  Solveig Karlsson

Justeras                                                                   Justeras

Christina Josefsson – Normén                                Karin Lindh                                  


